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 17.08.2021מתאריך 146פרוטוקול ישיבת מליאה הנדון: 
 
 
 
 
       יו"ר האיגוד וראש מו"א ברנר.  –דורון שידלוב   :השתתפו 

 ראש מו"א נחל שורק.          –אלי אסקוזידו       
 . נציג מ.א. חבל יבנה –גדי סימון       
 מנהל אגף רישוי עסקים ואיכות הסביבה עיריית  אשדוד . –צ'י איעקב פל      

 מנהל אגף תפו"ח, עיריית  אשדוד. –מיקי אסולין      
 מנהל אגף תפעול, מ.מ. גדרה. -יהודה סמג'ה       

 )בזום( מנהלת מח' נכסים עיריית  אשדוד. –עו"ד מירב ביטון                
  נציג  מו"א גדרות . –ערן  גלזר       

 
 חבר מועצת עיריית אשדוד. –יים אמסילי ח     נעדרו:

 נציגת ציבור עיריית אשדוד. –עו"ד ג'ני ריינדוביץ                   
 מ"מ יו"ר האיגוד ונציג מועצה מקומית גן יבנה. –ורם סוויסה י                  

 
 

 יועמ"ש. – עו"ד ורדה בריף      :נכחו
 מנכ"לית האיגוד. –ד"ר ענת רוזן      
 .מנהל אגף –דורון להב                  

      
 

 .145אישור פרוטוקול מליאה  – 1סעיף 

 

 אושר. 145פרוטוקול מליאה  – 1החלטה 

 

דר היום, לאחר ששוחח טלפונית עם חברי המליאה את נושא מינוי סדורון שידלוב מוסיף ל   – 2סעיף 
 .30/6/2022דורון להב פורש ב . לאיגוד עם פרישתה של ענת בעוד מספר חודשים מנכ"ל/ית

 
שתבחר את המועמדים הטובים והמתאימים ביותר   איתור/ כשירותבחינה/ בשלב ראשון יש למנות ועדת 

-חודש איגוד. תהליך הבחירה ייקח כארבעה חודשים ולאחר מכן תיערך חפיפה של כמנכ"ל/ית הל

 קבל את כל המגיע לה בפרישה.חודשיים. ענת ת

 יעקב –דורון שידלוב, שני חברי מליאה  –יו"ר האיגוד חברי ועדת האיתור/כשירות הם:  – 2 החלטה 

 על פי הנחיות משרד –)הערה  עו"ד ורדה בריף ונציג שימונה ע"י משרד הפנים. –פלצ'י וערן גלזר, יועמ"ש 

 הפנים אסור למועמדים לדעת מיהם החברים שנבחרו לפני שמתחיל תהליך הבחינה(.

מועצת האיגוד מייפה את כוחה של ועדת האיתור/כשירות לקבל את ההחלטות הנוגעות  – 3החלטה 

, בחינות היעזרות בחברה חיצונית למיפוי ומיון, ראיונות טלפוניים או פרונטלייםלהליך המינוי כמו: 

 התאמה וכו'.

 ט' אלול תשפ"א
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ועל המלצותיה,  הוועדה תעבוד בשקיפות מלאה ותדווח למועצת האיגוד על התקדמותה – 4החלטה 

 בכפוף להנחיות משרד הפנים.

 

להיות גזבר האיגוד, במקום אלי אסקוזידו  יואל גמליאלמציג את בקשתו של שידלוב דורון  – 3סעיף 

 שעוזב.

 

 הנושא יובא להחלטת מועצת האיגוד. לייצג את גדרה באיגודלאחר שיואל ייבחר  – 5החלטה 

 

 ענת הציגה את מדיניות הגנ"ס בנושא הפסולת. – 4סעיף 

 

ענת הציגה את קמפיין כלים רב פעמיים בחופי אשדוד ואת חוקי העזר של אשדוד )איסור  – 5סעיף 

 ם(.ושל ברנר )איסור הכנסת חד"פ לשטחים ציבוריי הכנסת חד"פ לחופי הרחצה(

 

ומשרדה קיבלו את פסק הדין, הדוחה  דורון שידלוב מעדכן כי השרה להגנ"ס –דיווחים שונים – 6  סעיף

את בקשת מפעל תדיראן לקבל היתר בניה להקמת מפעל סוללות ליד קיבוץ גבעת ברנר. המאבק של 

המועצה ותושביה נמשך כחמש שנים ונסוב על הדרישה שלא להקים את מפעל תדיראן סוללות בסמוך 

ים. דורון מודה לאיגוד על הסיוע לקיבוץ, בשל החשש לפגיעה בבריאות, בטיחות ואיכות חיי התושב

 המקצועי בכל תקופת המאבק.

 

 פרידה מאלי אסקוזידו וברכת שנה טובה. – 7סעיף 

 

 

 
 
 

  ה: ענת.מרש   
 
 

 
   

  
  

   
______________                                       __________________ 

    
 דורון שידלוב      ד"ר ענת רוזן    

  ראש מ.א. ברנר  מנכ"ל         
 ויו"ר האיגוד     

 
 
 
 

 .משתתפים, יועמ"ש, רו"ח, תהעתק: חברי מועצה, ראשי רשויו


